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§ 9 Nästa möte

Page 2 of 9



Mötesprotokoll
2017-02-16

Näringslivsrådet

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§ 3

Föregående protokoll

Sammanfattning
Mötesprotokollet från Näringslivsrådets sammanträde den 8 december 2016 godkänns och läggs till 
handlingarna. Även protokollet från det extrainsatta sammanträdet för behandling av ny 
översiktsplan den 2 februari 2017 godkänns och läggs till handlingarna.

Paragrafen är justerad
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§ 4

Ekerö Direkt - statusrapport av Susanne Milton, chef Ekerö Direkt

Sammanfattning
Susanne Milton, chef Ekerö Direkt (ED) rapporterade om hur det gått sedan starten av ED. Det har 
varit en lyckad förändring för kommunen. Enligt deras senaste NKI-undersökningen var 79% nöjda, 
75% fick svar på sin fråga och 39% letade själva efter svaret på webben innan de ringde.  ED är i dag 
en kompetent grupp med mycket kunskap på olika områden. Sårbarheten har minskat. Avdelningen 
arbetar mycket med personlig utveckling, värdegrund och fortutbildning.

Under sitt första år, 2015, tilldelades ED 1:a platsen bland 131 kommuner i en undersökning utförd 
av KKiK (Kommuners Kvalitet i Korthet). Det var en kvalitetsmätning av kundmötet per telefon och e-
post och bedömer kriterier som svarstider, bemötande, återkoppling och kvalitet på svar. Grattis!

Under 2017 fokuserar ED bland annat på förbättringsåtgärder med webben och att utveckla och 
skapa e-tjänster. Antalet samtal minskar men e-post ökar. ED arbetar med "mallar" så att alla 
medarbetare svarar medborgarna lika = professionellt. Det görs även en omorganisation så att ED 
fokuserar på medborgarna och "Intern service" tar hand om frågor från de kommunanställda.

Paragrafen är justerad
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§ 5

Feriepraktik - arbete för Ekerös ungdomar med Jan Korell, 
verksamhetschef vuxenutbildning och arbete och Hanna Helsing, 
samordnare/coach jobcenter

Sammanfattning
Även i år kommer det att finnas sommarjobb för ungdomar. I år heter det feriepraktik då arbetet 
även kan läggas på andra lov. Från början togs det fram platser för ungdomar med särskilda behov, 
senare har även andra ungdomar fått söka arbete. Det började med 30 platser, sedan höjdes 
antalet till 50 platser och därefter till 100 platser och då behövde kommunen hjälp från det lokala 
näringslivet. 2016 beslutade alliansen i Ekerö att 200 ungdomar skulle få "sommarjobb".

I år ändrar kommunen reglerna kring "anställandet" av ungdomar, efter kritik från SKL om att 
kommunen inte kan vara arbetsgivare åt ungdomar som inte arbetar inom kommunal regi. Arbetar 
ungdomarna i privata bolag måste bolaget vara arbetsgivare åt praktikanten och betala ut lön för att 
sedan få en ersättning från kommunen för ett s.k. "handledarbidrag". Ungdomarna söker arbete via 
kommunens hemsida och kommunen hjälper till med matchning, men Hanna Helsing som arbetar 
med detta vädjar till företagen att ställa upp och ta emot ungdomar.

Paragrafen är justerad

Page 5 of 9



Mötesprotokoll
2017-02-16

Näringslivsrådet

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§ 6

Ny översiktsplan för Ekerö kommun

Sammanfattning
Den 2 februari 2017 hölls ett extrainsatt Näringslivsråd där synpunkter noterades och skickades till 
Kommunstyrelsen den 16 februari 2017. Punkterna finns i sammanträdesprotokollet från mötet och 
är registrerade i ärende KS15/68.

Näringslivsrådets önskemål att ta hänsyn till i kommande ÖP-dokuument är följande:

 Sjömack vid Rastaholm

 Övernattningsmöjligheter i sjönära områden. Lämpliga hotellplatser, camping och 
husbilsparkering.

 Flera ABC-områden (Arbete-Bostäd-Centrum)

 Utbyggnad av Förbifart Älvnäs

 Utökande av pendelbåtstrafiken. I dag problem med vinterhamn. Önskemål om en 
permanent linje efter försöksperioden och utökad tidtabell med stopp i Alvik och avgång från 
Stenhamra.

 Fler infartsparkeringsplatser för pendlare för att minska trafiken, gärna nära 
affärsområderna.

 Fler parkeringsplatser i Ekerö centrum för att i framtiden inte riskera ett dött centrum när 
man väljer bort att stanna till pga parkeringssvårigheter.

 Buss över Slagsta-färjan (ex. Ekerö-Huddinge sjukhus).

 Affärsområden i närheten av Skå flygplats

 Affärsområden i Älvnäs.

Paragrafen är justerad
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§ 7

Nytt och aktuellt från företagsorganisationerna?

Sammanfattning
Företagarna har ett frukostmöte 23/2.

MFF har företagarlunch på Troxhammar sista fredagen varje månad, kl 12.30. Årsmöte 25/4 på 
Kaggeholm.

LRF arbetar mot "mer svenskt" i skolorna. De pratar gärna "här"-producerat och vill att alla barn vet 
vart mjölken och maten kommer ifrån. LRF undrar hur man via upphandlingar kan få in mer svensk 
och lokal mat i svenska skolor?

Centrumföreningen diskuterar föreningens framtid. Fastighetsägandet har gått från Aberdeen till 
Elisby. En förändring som varit positiv.

Paragrafen är justerad
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§ 8

Övriga synpunkter och frågor

Sammanfattning
Nästa frukostmöte är den 14 mars på Ekebyhovs slott. Inhyrd föreläsare är Troed Troedson som 
pratar om temat: ”Framtiden är inte vad vi tror”.

Den som driver företag har hittills varit framgångsrik genom att vara bäst på sina produkter, sina 
tjänster eller sitt erbjudande. Men den tävlingen blir allt hårdare både globalt och lokalt. De stora 
vinsterna gör i stället den som är bäst på innovation, bäst på att göra det ingen tidigare gjort.

Troed Troedson är en av landets mest anlitade föreläsare och framtidsanalytiker. Han berättar på ett 
roande, och oroande, sätt om vad vi som företagare kan göra för att dra nytta av det som nu händer.

Paragrafen är justerad

Page 8 of 9



Mötesprotokoll
2017-02-16

Näringslivsrådet

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§ 9

Nästa möte

Sammanfattning
Nästa Näringslivsråd är den 11 maj klockan 15.00 på Ekebyhovs slott.

Paragrafen är justerad
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